
       Protokół Nr 7.2011

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które 
odbyło się w dniu 13 maja 2011 roku w godzinach 1000 – 1350.

Obrady  Komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; 
na  15 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 14.  W związku z tym obrady 
Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Paweł Czemiel.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Dyrektor MOSiR – Paweł Głowacki,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału SiR – Renata Samełko.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia   do  projektów uchwał,  które  będą  przedmiotem obrad  najbliższej  sesji  

Rady Miasta.

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2010 w dziale kultura fizyczna 
i turystyka.

5. Przygotowanie do sezonu turystycznego 2011r.
6. Omówienie  funkcjonowania  Programu  współpracy   z  organizacjami 

pozarządowymi oraz pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2011 r. w działaniach turystycznych i sportowych.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  propozycją 

porządku obrad.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zwrócił się z wnioskiem, 

aby  dodać kolejny punkt i omówić przygotowanie do sezonu letniego w 2011 roku. 
Byłby to pkt. 5, następne kolejno przesunięte.

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” - jednomyślnie przyjęli  
zaproponowany porządek obrad jw. 
 
Do punktu  2 - ego

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do 
protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie 
przyjęli  protokół Nr 6.2011 z dnia 13 kwietnia 2011 roku z ostatniego posiedzenia 
Komisji.  



Do punktu  3- ego
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie 

z pracą Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie zmian 

w  budżecie  miasta  Ełku  na  2011  pkt.  III)  w  zakresie  wydatków  realizowanych 
i nadzorowanych przez Biuro Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi

W  związku  z  wykorzystaniem  środków  na  dotacje  celowe  z  budżetu  miasta 
w ramach I naboru Otwartego Konkursu Ofert '2011 i zabezpieczeniem środków na II  
nabór  wniosków  od  organizacji  pozarządowych  i  planowanym  wykorzystaniem 
dotacji w poszczególnych zadaniach, zachodzi konieczność korekty planu wydatków 
zaplanowanych na realizację zadań samorządu miasta Ełku w 2011 r:

Zmniejszenia  planu  na  zadania  z  zakresu:  oświata  i  wychowanie,   ochronę 
i  promocję  zdrowia,  politykę  społeczną  –  promesa  wkładu  własnego,  placówki 
wychowania pozaszkolnego, pomoc społeczną  (łącznie na kwotę 59 350 zł).
Zwiększenia  planu  na  zadaniu:  wypoczynek  letni,  z  zakresu  kultury  i  ochrony 
dziedzictwa narodowego, kultury fizycznej i sportu (łącznie 59 350 zł).

Zwiększenia pokryte są z zadań, w których środki nie zostały wykorzystane. 

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Ełku  na  lata  2011  –  2027,  który  jest 
konsekwencją przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
na 2011 rok i obejmuje:
1) w załączniku nr 1:
 - korekta dochodów i wydatków zgodnie z aktualnym projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Ełku na 2011r,   -  przesunięcie  wykupu w wysokości 
1 450 000 zł obligacji planowanych do wyemitowania  w 2012 z roku 2013 na rok 
2026 – 2027 (tym manewrem wskaźnik w roku 2014 jest  zgodny z założeniami 
ustawy o finansach publicznych),

2) w załączniku nr 2:
-  korekta  prognozy  długi  i  spłat  zobowiązań  na  lata  2011-2027  zgodnie  z 

załącznikiem        nr 1,
3) w załączniku nr 3:
− zmiany  w  przedsięwzięciach  inwestycyjnych:  „Modernizacja  ul.  Bema”, 

„Modernizacja ulicy Nadrzecznej i Brzozowej”,
− zmiany  w  przedsięwzięciu  „Modernizacja  zarządzania  w  administracji 

samorządowej”,  zgodnie  z  aktualnym  projektem uchwały  w  sprawie  zmian  w 
budżecie Miasta Ełku na 2011r.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 8 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  8  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 
2011 rok  w zakresie merytorycznym  pracy Komisji  wraz  z projektem uchwały  w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2011 – 2027.

* * *
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie 

wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Minione tradycje 
mieszkańców Ełku  i  Ozierska  –  historia  mówiona”.  Celem realizacji  projektu  jest 
pobudzenie inicjatyw społeczności lokalnych Ełku i Ozierska z zakresu dziedzictwa 
kulturowego  poprzez  przekazanie  wiedzy  na  temat  obyczajów starszych  pokoleń 
młodszym mieszkańcom miast. Będzie promowana historia w nowoczesnej formie – 
pliki  dźwiękowe.  Historie  mieszkańców  Ełku  zostaną  zamieszczone  na  stronie 
internetowej  muzeum  w  Ełku.  Realizacja  projektu  nastąpi  w  latach  2011-2012. 



Źródłem finansowania projektu będzie Norweski  Mechanizm Finansowy w kwocie 
84.405 zł i środki własne z budżetu miasta w wysokości 14.895 zł.

Naczelnik Wydziału SiR Renata Samełko dodała, że konkurs jest obsługiwany 
przez Stowarzyszenie Euroregion Niemen. Ełk,  jako członek tego Stowarzyszenia 
ma szansę otrzymać dofinansowanie.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk 
do realizacji projektu pod nazwą „Minione tradycje mieszkańców Ełku i Ozierska – 
historia mówiona”.

* * *
 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie 

wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Międzynarodowy 
Obóz  Artystyczny”.  Celem  realizacji  projektu  jest  kontynuacja  współpracy 
transgranicznej  poprzez  budowę  więzi  społeczno-kulturowej  między  dziećmi 
i  młodzieżą  polsko  –  rosyjską  oraz  budowa  zaufania  i  rozwój  sieci  kontaktów 
pomiędzy regionami i ich instytucjami. Projekt zostanie zrealizowany w partnerstwie 
z  Regionem  Ozierskim.  W  ramach  projektu  zostanie  zorganizowany  obóz 
artystyczny ukierunkowany na naukę tańca klasycznego, polskich i rosyjskich tańców 
ludowych,  a  także naukę polskich  i  rosyjskich  pieśni.  Realizacja  projektu  nastąpi 
w 2011 roku.
Źródłem finansowania projektu będzie Norweski  Mechanizm Finansowy w kwocie 
40.800 zł i środki własne z budżetu miasta w wysokości 7.200 zł.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 11 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie   wyrażenia woli Gminy Miasta 
Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Międzynarodowy Obóz Artystyczny”. 

* * *
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie 

wyrażenia woli współpracy z miastem Orbassano we Włoszech. Przyjęcie deklaracji 
przez Radę Miasta Ełku będzie zwieńczeniem wcześniejszych rozmów i  oficjalnie 
potwierdzi  chęć  zacieśnienia  kontaktów  i  ułatwi  realizację  konkretnych  działań. 
Pozwoli  to  również  realizować  nowe  projekty  przy  udziale  funduszy  unijnych. 
Partnerstwo miast stanowi istotny element integracji społeczeństw Unii Europejskiej.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  współpracy 
z miastem Orbassano we Włoszech.

Do punktu  4 - ego 
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił sprawozdanie z wykonania budżetu miasta 
Ełku za 2010 rok. 

Budżet  Miasta  Ełku  za  2010  rok  zamknął  się  kwotą  wykonania  dochodów 
146 322 102,89 zł,  co stanowi   97,52 % planu i  wydatków 156 417 599,64 zł,  co 
stanowi  93,53 % planu.

Deficyt  budżetu  wyniósł  10 095 496,75 zł  przy  planowanym  17 195 895 zł.  W 
2010 roku spłacone zostały raty kredytów w wysokości 4 766 644 zł. Wyemitowano 
obligacje komunalne na kwotę 16 mln zł.



Uwzględniając wolne środki z lat ubiegłych 6 361 491,09 zł i spłaty udzielonych 
pożyczek 20 127,44 zł, pozostały do dyspozycji wolne środki w kwocie 7 519 477,78 
zł na finansowanie budżetu w roku 2011 r. lub w latach następnych.

Dochody budżetowe zostały wykonane w kwocie niższej od planowanej o ok. 3,7 
mln zł.  Mniejsze dochody wykonano z tytułu: środków na realizację inwestycji  -  5,2  
mln zł, „czynszów” (działalność usługowa) -  1 mln zł, sprzedaż udziałów – MZK – 
596,5 tys. zł.

Zwiększone  dochody  dotyczą  głównie:  sprzedaży  składników  majątkowy 
(nieruchomości i gruntów) – 2,46 mln zł,  podatku dochodowego od osób prawnych 
– 716 tys. zł, odsetek.

Wydatki budżetowe zostały wykonane w kwocie niższej od planowanej o ok. 10,8 
mln zł, co spowodowało, że deficyt budżetu był niższy od planowanego. 

Mniejsze wydatki na inwestycje to kwota 5,7 mln zł, w tym na: transport i łączność 
– 2,5 mln zł, naukę (Rozbudowa Techno – Parku w Ełku, EGO – patrol kompleksowy 
monitoring obszaru EGO) – 2,07 mln zł, kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego – 
230 tys. zł, kulturę fizyczną i sport – 473 tys. zł, gospodarkę mieszkaniową (nabycie 
nieruchomości gruntowych) – 242 tys. zł, ochronę zdrowia („Mały sport 
na wielkich osiedlach”) – 105 tys. zł.

 Wydatki bieżące zrealizowano w 96,41 %, mniejsze wykonanie to ok. 4,38 mln 
zł.   głównie: działalność usługowa (wydatki na zasoby mieszkaniowe) – 0,94 mln zł, 
obsługa  długu  –  0,75  mln  zł,  administracja  publiczna  –  0,71  mln  zł,  rezerwy  i  
poręczenia 
– 0,5 mln zł, pomoc społeczna – 0,42 mln zł, oświata i wychowanie – 0,37 mln zł 
gospodarka komunalna – 0,32 mln zł. , plany zagospodarowania przestrzennego – 
0,22 mln zł, gospodarka mieszkaniowa – 0,1 mln zł.

Należności  Miasta  Ełku  na  koniec  2010  r.  wyniosły  17 766 362,89  zł,  w  tym: 
2 880 364,28 zł to należne odsetki. Pozostałe to głównie należności z: podatków i 
opłat  lokalnych  4 264 526,24  zł,  administrowania  nieruchomościami  komunalnymi 
„Administrator” 3 270 237,95 zł, zaliczek alimentacyjnych 5 754 705,29 zł, należności 
po byłej Izbie Wytrzeźwień 755 690,95 zł. Wymagalne należności występują głównie 
z w/w tytułów i wyniosły 14 627 003,56 zł.  
Należności  jednostek  budżetowych  to  kwota  150 157,09  zł,  w  tym  wymagalne 
57 634,19 zł  w MOSiR z tytułu dostawy towarów i usług.

Zobowiązania  na  koniec  roku  2010  wyniosły  3 476 010,78  zł.  Zobowiązania 
wymagalne wystąpiły w Przedszkolu „Słoneczna Ósemka” i  „Światełko” w wysokości 
157,59 zł z tytułu dostawy towarów i usług.

 Zobowiązania niewymagalna to głównie: dodatkowe wynagrodzenie roczne - 2,4 
mln zł, wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń – 0,5 mln zł, zakup energii  140 
tys. zł, zakup usług 395 tys. zł.  Zadłużenie z tytułu zaciągniętych kredytów przed 
rokiem 2009 wyniosło 10 395 345 zł. Zadłużenie z tytuły wyemitowanych obligacji 
komunalnych wyniosło  49 mln zł w tym: w roku 2009 - 33 mln zł, w 2010 16 mln zł.

Całkowita  wartość  zadłużenia  na  koniec  2010  roku  z  tytułu  kredytów i  emisji 
obligacji wyniosła 59 395 345 zł. 

Całkowita  wartość  niewymagalnych  zobowiązań z  tytułu  udzielonych  poręczeń 
i gwarancji na koniec roku 2010 wyniosła 2 596 279 zł i dotyczą poręczeń kredytów 
dla: 
− Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z. o. o. w Ełku –  493 295 zł,
− „Pro – Medica” Sp. z. o. o. w Ełku – 2 102 984 zł.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania sprawozdania, w głosowaniu wzięło 
udział 13 radnych.



Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  13  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Ełku za 2010 
rok.

Do punktu  5 - ego
 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  na  wstępie  powiedział,  że  środki  na 

imprezy w tym roku są skromniejsze niż w latach ubiegłych. Jeszcze nie wszystkie 
imprez są „zapięte” do końca. Czeka nas pełne imprez lato.

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  powiedział,  że  chciałby  scharakteryzować 
przygotowanie każdego z obiektów. MOSiR to nie tylko imprezy masowe.
− Ełcka kolejka wąskotorowa – kończymy remont kolejnego wagonu, remont jest 
wykonywany we własnym zakresie. Podjęliśmy decyzje o remoncie silnika maszyny 
spalinowej. Usuwamy również braki i defekty poprzednio realizowanego projektu.
− Stadion miejski – 2 tygodnie temu oddaliśmy do użytku nowe toalety, jesteśmy 
praktycznie  gotowi  do  remonty  na  górnej  płycie  boiska.  Chcielibyśmy  zwiększyć 
nakłady  na  nadzór  oraz  dosadzanie  ubytków  w  murawie.  Potrzebny  jest  dobry 
siewnik.
− Pływalnia  miejska  – sezon trwa,  przygotowujemy się  do przestoju.  Planujemy 
spuścić wodę we wszystkich nieckach pod wymianę i  uzupełnienie uszkodzonych 
kafelek. Trzeba poprawić wypłycenie dna w basenie sportowym. Chcemy odświeżyć 
budynek pływalni wewnątrz i na zewnątrz.
− Plaża miejska – planujemy rozpocząć sezon w połowie czerwca, koncentrujemy 
się na odświeżeniu pływaków i odeskowania. Trudno w tej chwili powiedzieć w jakiej  
formie  będzie  nasza  plaża  funkcjonowała.  W związku  ze  zmianami  ustawy  była 
konieczność do 4 maja ustalenia profilu wody na kąpielisku.
− hala  widowiskowo-sportowa  przy  SP  nr  5  –  bieżąca  konserwacja  i  usuwania 
usterek.
− Centrum informacji  turystycznej  zostało  przeniesione  i  funkcjonuje  przy  Plaży 
miejskiej,
− hala przy ul. Kościuszki – zostaje jedynie „szczypiorniak”,
− kemping w Szeligach – hufiec ZHP nadal jest zainteresowany dalsza dzierżawą 
tego obiektu.
− Jeśli chodzi o imprezy masowe – już za miesiąc powinien być dopięty kalendarz 
imprez letnich.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Idzi  Podwojski  –  czy  kolejka  wąskotorowa  się  samofinansuje  czy  tez 
przynosi straty? To jest zabytek i należałoby go utrzymywać nawet dopłacając do 
działalności.

Radny  Boguslaw  Wisowaty  –  powinno  się  położyć  większy  nacisk  na 
pozyskiwanie sponsorów pod poszczególne imprezy.

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  kolejka  przynosi  straty,  dochód  jest  ze 
sprzedaży  biletów. Tutaj popyt kształtuje podaż, jeśli chodzi o ceny biletów.

Radny  Adam  Bobkowski  –  kto  odpowiada  za  utrzymanie  torowiska  kolejki 
wąskotorowej?  Kiedy  zostaną  zrobione  poprawki  dotyczące  usterek  na  stadionie 
miejskim? Kiedy zostaną oddane korty?

Dyrektor  MOSiR Paweł  Głowacki  –  za  szlak  kolejki  odpowiada  MOSiR,  który 
wspomaga  się  osobami,  właścicielami  gruntów  przez  które  przebiega  torowisko 
kolejki.

Radny Adam Dobkowski – na odcinku w Mrozach przy przejeździe jest bardzo 
zniszczony podkład, czy nie można byłoby tego poprawić? 



Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  jeśli  jest  taka  konieczność  można  wylać 
asfalt. Jeśli chodzi o sponsorów, jest to duży problem. Skończyły się możliwości, jesli 
chodzi o browary. Nie są one już w ogóle zainteresowane.

Radny  Bogusław  Wisowaty  zwrócił  uwagę,  że  przy  wszystkich  inwestycjach 
miasta występują usterki i niedoróbki. Jest to spowodowane brakiem profesjonalnego 
nadzoru,  wykorzystaniem  nieodpowiednich  materiałów.  Potrzebna  jest  właściwa 
specyfikacja. Tutaj powinien być nadzór budowlany.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  prace  są  wykonywane  na  bardzo 
różnym poziomie. Na pewno powinien być lepszy nadzór budowlany. Trzeba wziąć 
pod  uwagę,  że  nasza  pływalnia  ma  już  11  lat.  Jest  o  jedno  z  miejsc,  gdzie 
technologie się zmieniają. Jest Komisja Rewizyjna i dobrze byłoby porozmawiać na 
temat wątpliwości, jakie budzą wykonawcy.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – planowana gala boksu 
na 11 czerwca jakie pociągnie za sobą konsekwencje finansowe, czy przy okazji nie 
wypadną inne planowane imprezy? Czy nasza baza noclegowa jest wystarczająca 
pod takie duże imprezy?

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  koszt  około  140  tys  zł  brutto,  czekamy 
również na środki finansowe z budżetu miasta. Nasza baza noclegowa jest skromna.
Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  dodał,  że  mamy  około  600  miejsc  noclegowych 
łącznie z bursami.

Radny Bogusław Wisowaty – ograniczeniem wielu  imprez jest  strefa ciszy na 
jeziorze  Selment  Wielki.  Należałoby  podjąć  rozmowy  z  Powiatem,  celem  jest 
całkowitego zniesienia.

Radny  Dariusz  Wasilewski  –  powinniśmy  zachować  obiektywizm  i  oceniać 
sprawiedliwie działalność MOSiR, która nigdy nie będzie dochodowa.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  na  pewno  trzeba  szukać  różnych 
rozwiązań pod różne potrzeby.

Do punktu  6 - ego
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  w  tym  roku  program współpracy  z 

organizacjami  pozarządowymi  został  okrojony  we  wszystkich  obszarach 
dofinansowania. Drugi raz w tym roku dokonujemy przy zmianach w budżecie miasta 
przesunięć pomiędzy obszarami. Generalnie sport jest w większej mierze zasilany 
finansowo.  W  tym  programie  mamy 270  tys  zł  na  działania  sportowe,  wsparcie 
organizacji, 105 tys zł na wypoczynek i 140 tys zł z profilaktyki. Dostrzegamy w tej  
chwili,  że  ten  program nie  może  już  działać  w  tej  formule,  tak  jak  4  lata  temu. 
Chcielibyśmy jesienią tego roku zaproponować zmiany formuły i  ustalić 2-3 strefy 
dofinansowania. Rozdzielić te organizacje, które mają wsparcie z różnych stron od 
klubów,  które  mają  harmonogram i  działają  przez  cały  rok.  Myślimy  nad nowym 
kryterium,  gdyż  nie  do  końca  działa  zasada  partnerstwa.  Chcielibyśmy  by  kluby 
sportowe pokazywały nam w swoim formularzu działania na rzecz miasta. Na pewno 
nie chcielibyśmy nikogo pozbawiać wsparcia.

Do punktu  7 - ego
Radny Bogusław Wisowaty – powinniśmy wystąpić do Rady Powiatu z inicjatywą 

zniesienia strefy ciszy na jeziorze Selment Wielki chociażby w miesiącach letnich.
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop powiedział,ze planuje zrobić w m-cu 

czerwcu dla posiedzenia Komisji.  Na jedno z nich zaprosić radnych powiatowych. 
Posiedzenie odbyłoby się  w siedzibie  MOS.  Można byłoby tutaj  porozmawiać na 
temat ograniczeń na jeziorze Sement Wlk.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  – nie jest  to taka prosta sprawa.  Jest 
wiele protestów właścicieli działek przylegających do jeziora Selment.



Radny Ireneusz Dzienisiewicz – imprezy miejskie drożeją z roku na rok, trzeba 
byłoby  się  zastanowić  nad  wprowadzeniem  biletów.  Takie  działanie  pozwoliłoby 
zmniejszyć deficyt. Powinniśmy się zastanowić, czy przypadkiem nie jest tych imprez 
za  dużo  i  zmniejszyć  ich  ilość  do  5-7  organizowanych  na  hali.  Jest  to  jeden  z 
kierunków, nad którym warto dyskutować. Imprezy miejskie biletowane i należałoby 
jednak  wymusić  kalendarz  imprez  wszystkich  jednostek  i  ustawić  go  tak,  by  się 
poszczególne imprezy wzajemnie nie  zazębiały.

Radna Ewa Awramik zwróciła uwagę, że w tym roku będzie miała miejsce już 18-
sta edycja  kolęd.  Należałoby się  zastanowić,  jak ten  świąteczny koncert  docenić 
i pomóc imprezie zaistnieć. Może należałoby pomyśleć o wydaniu płyty, która byłaby 
promocją naszego miasta.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – trzeba o tym rozmawiać w wymiarze 
organizacji i zadeklarowania chociażby albumem kolęd. Powinniśmy się spotkać w 
tej sprawie.

Radny Krzysztof  Wiloch –  sugeruje  nadać  temu tematowi  formę oficjalną,  by 
Prezydent Miasta pilotował ten temat osobiście. 
Kolejna sprawa dotyczy szerszego dostępu dzieci i  młodzieży do bazy sportowej. 
Chodzi zwłaszcza o młodzież z klubów sportowych. By była ta masowość sportu.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  ta  masowość  sportu  jest.  Dzieci  i 
młodzież mają po 4 godziny w-f w tygodniu plus zajęcia sportowe po lekcjach.

Radny Krzysztof Wiloch zwrócił  uwagę na uzupełnienie i  postawienie ławki  na 
zejściu z ul. Pięknej. Tam jedna ławka została połamana. Należałoby  pomyśleć o 
skuteczniejszych zabezpieczeniach przed wandalizmem.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz- co dalej z inwestycją na terenie wyspy zamkowej, 
czy inwestor chce się wycofać?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – Konserwator Zabytków wydal zgodę na 
przesunięcie drogi o które wnioskował inwestor. Teraz zgodę musi również wydać 
właściciel  drogi,  czyli  Starostwo  Powiatowe.  W  maju  rozpoczną  się  badania 
archeologiczne i zostanie określone, co ma tam pozostać jako zabytek. Do połowy 
czerwca powinna być wykonana koncepcja.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  co  z  usterkami 
zawartymi w protokole powykonawczym na stadionie miejskim?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  kwestie  budowlane  zostały  już 
poprawione.  Jest  wykonywana  ekspertyza  trawy  przez firmę  z  Wrocławia.  Mamy 
umówione spotkanie z przedstawicielami firmy wykonawczej i będziemy rozmawiać 
na temat poprawek. Jeśli nie skończy się to polubownie będzie dokument, z którym 
pójdziemy do sądu. Chcemy też maksymalnie wydłużyć okres gwarancyjny.

Radny  Romuald  Szuliński  poruszył  kwestię  ostatniego  meczu  na  stadionie 
MOSiR,  gdzie  swoje  uwagi  co  do ustawienia  bramek oraz boiska wnosił  delegat 
PZPN. Nie może tak być, że jeśli są takie uwagi w ogóle nie reaguje konserwator 
MOSiR. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – co dalej z kempingiem w Szeligach, 
czy  teren  będzie  sprzedawany  czy  też  zostanie  przedłużona  dzierżawa?  Ten 
kemping coraz gorzej wygląda, czy są oferenci zainteresowani nabyciem?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – są podmioty, które chętni by kupiły ten teren. 
Prezydent  Miasta  nie  jest  zainteresowany  sprzedażą.  Hufiec  ZHP  chciałby  dalej 
dzierżawić kemping.



Radny Krzysztof  Wiloch – PTTK na trasie promenady nad jeziorem, stan jest 
fatalny. Jaki jest status i rozliczenia w podatkach względem miasta?

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – PTTK zalega w podatkach na kwotę 
około 20 tys zł,  do tego jeszcze dochodzi ZUS. Najlepszym rozwiązaniem byłoby 
doprowadzenie do upadłości.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – niedługo zostanie oddany do użytku 
ciąg  pieszy  od  MOS  w  kierunku  „Białego  Żagla”.  Trzeba  byłoby  tak  skutecznie 
zabezpieczyć  ten  odcinek  promenady  przed  wjeżdżającymi  i  parkującymi 
samochodami pod „Białym Żaglem”.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  
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